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Serviceförvaltningens centrala samverkansgrupp 

Tid 
Torsdagen den 11 februari 2020 kl. 13:30-15:00 

Plats 
Digitalt via Teams 

Omfattning 
§ 1 - 6 

Närvarande 
Peter Arnesson, förvaltningschef 
Jenny Dauneús, HR-specialist 
Jörgen Olsson, Kommunal 
AnnCharlott Rydström, Kommunal 
Axel Ludvigsson, Kommunal 
Ulla Possbeck, Vision 
Hampus Kihlström, Vision 
Bernt Lindquist, Vision 

Sekreterare 
 
Emmy Sjöberg 
 

Justeras 
 
 
Peter Arnesson, ordförande 
 
 
Jörgen Olsson, Kommunal 
 
 
Hampus Kihlström, Vision 
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§1 Föregående protokoll 
 

§2 Arbetsmiljö 
- Sjukfrånvaron 5,04% i december månad. Föregående året hade vi 4,4% 

samma månad. Totalt på hela år 2020 landar vi på 5,2% jämfört med 
2019, 4,3%. 

 
- Arbetsskador och tillbud KIA.  

Genomgång av vad som kommit in sedan senaste samverkan.  
Med rådande vinterväglag är det mycket halkolyckor som inkommit.  

§3 Rekrytering 

Ev. kommande rekryteringar 
- 

Pågående rekryteringar 
 
Lokalstrateg fastighet   210121-210228 
Parkarbetare    210115-210207 
Parkarbetare säsongsanställning  210114-210207 
Sommarjobb inom lokalvård, kök och produktion 201214-210611 
 

Genomförda rekryteringar 
 
Anläggningsarbetare park 
Per Janvig 
Thorbjörn Nexell 
 
Lokalvårdare /Fönsterputsare 
Chris Thörnberg 
 
Transportör 
Elenore Söderström 
 
Projektsamordnare Life SURE 
Johan Persson 
 

§4 Årsrapport 
 
Martina Adiels Balk går igenom årsrapporten för 2020 som kommer att redovi-
sas för servicenämnden nästa vecka.  
Serviceförvaltningens driftsredovisning för 2020 visar ett överskott på 2,7 mkr. 
Det beror bl.a. på högre intäkter på grund av ökad försäljning av skydds-
material hos centralförrådet. Även lägre personalkostnader än budgeterat pga 
vakanta tjänster samt frånvaro på grund av pandemin.  
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På förvaltningen är det nu 485 st tillsvidareanställda, varav 296 kvinnor och 
189 män. Medelåldern är 47,7 år för kvinnor och 47,3 år för män vilket är nå-
got högre än föregående år.  
Martina går även igenom förvaltningens mål där hela 10 av totalt 20 är upp-
fyllda, 5 av de är pågående, endast 2 som inte är uppfyllda samt 3 stycken som 
ej har kunnat bedömas.  
 

§5 Servicenämnden 17 februari 
Emmy går igenom föredragningslistan inför nämndens sammanträde 17 febru-
ari: 

- Årsrapport servicenämnden 2020 
- Beslutsattestanter serviceförvaltningen 2021 – uppdatering 
-  Avtal odlingslotter 
- Medborgarförslag om tilläggsasfaltering av cykelväg för ökad tillgäng-

lighet och framkomlighet, mellan Nylyckan och Örkullevägen.  
- Medborgarförslag om att Tegelvikens odlingslottsområde önskar att ha 

motsvarande avtal som stuglottsområdena har med Kalmar kommun. 
- Hyresavtal Telemarken 1, kontor utbildningsförvaltningen 
- Hyresavtal Telemarken 1, Tallhagsskolan 
- Klassificering badplatser 
- Intern remiss – strategi för internationellt arbete och extern finansie-

ring 
- Investeringsprocessen 
- Externa avtal fastighet 
- Remiss handlingsplan friluftsliv 

 
 
 

§6 Övriga frågor 
Övriga frågor inkomna via AnnCharlott Rydström, kommunal:  
 

- Varför får Region Kalmar 2200kr i friskvårdsbidrag och Kalmar kom-
mun bara 1000kr? 
 
Svar: Peter Arnesson svarar att man strävar efter att höja friskvårdsbi-
draget ytterligare. 2021 höjdes det från 800kr till 1000kr. Det bör åt-
minstone vara lika i kommunkoncernen där bolagen just nu ligger be-
tydligt högre. Arbete med detta pågår. 
 

- Kost – varför dras kostnaden för förbrukningsmaterial ex handskar på 
klädpengarkontot för respektive anställd? 

 
Svar: Peter Arnesson svarar att normal förbrukning av handskar som 
räknas som skyddskläder bör ingå utanför klädpengarkontot. Han tar 
frågan vidare till verksamhetschef Björn Hedbäck.  



  

 
 
 

 

PROTOKOLL 
 
Sammanträdesdatum 
2021-02-24 

Tillgänglighetsrådet 
 

 

  

 
  

 

Tid 
Onsdagen den 24 februari 2021 

Plats 
Digitalt möte via Teams 

Omfattning 
§ 1 – 17     

Beslutande 
Dzenita Abaza (S)  Ordförande, kommunstyrelsen 
Carl-Henrik Sölvinger (L) Kommunstyrelsen 
Liselotte Ross (V)  Kommunstyrelsen 
Hanne Deverén (M) Kommunstyrelsen 
Anna-Britt Wejdsten (L)                   Kalmarsunds    
  Överförmyndarnämnd 
Marianne Dahlberg (S)  Kultur- och fritidsnämnden 
Michael Ländin (S)  Omsorgsnämnden 
Leila Ben Larbi (V)  Samhällsbyggnadsnämnden 
Johanna Petersson (C)  Servicenämnden 
Roger Holmberg (S) Socialnämnden 
Krister Ekström  Neuroförbundet 
Barbro Eldhagen  Autism- och aspergerförbundet 
Allan Johansson  Synskadades riksförbund 
Marie Torstensson   FUB – Föreningen för barn, unga 

och vuxna med utvecklings-
störning 

Elsiv Karlsson  Afasiförbundet 
Richard Gunnarsson RTP - Personskadeförbundet 
Svante Erlandsson  DHR – Delaktighet,  
  handlingskraft och rörelsefrihet 
Glenn Olsson  Strokeföreningen 
Kåge Johnson  Reumatikerföreningen 
Per-Erik Nilsson   Hjärnskadeförbundet Hjärnkraft 

Ersättare 
Magnus Jernetz-Gustavsson DHR 
Anna Wändesjö  FUB 
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Jan Hermansson  Afasiförbundet 
Joakim Hammar  Autism- och aspergerförbundet 
Niklas Cedergren  ADB Sydost 

Övriga närvarande 
Angelina Aravena                   Kommunledningskontoret 
Charlotte Gustafsson Brynielsson Kommunledningskontoret 
Stina Nordström                   Kommunledningskontoret 
Nadja Widéhn § 7 Socialförvaltningen 

Annette Andersson § 15 Kommunledningskontoret 
 
Sekreterare 
 
 
 
 

Stina Nordström 

 

Justeras 
 
 
 
 
Dzenita Abaza   Elsiv Karlsson  
Ordförande  Afasiförbundet 
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 § 1 
Inledning 
Ordförande Dzenita Abaza hälsade alla välkomna och hoppades att alla hade det 
bra trots omständigheterna.  
 
Det kommer att ta lång tid innan livet återgår till det normala, men det är viktigt 
att vi har tålamod, hjälps åt och tar hand om varandra. Ordförande betonade hur 
viktigt det är att arbetet i tillgänglighetsrådet inte stannar av utan att vi fortsätter 
arbeta för att förbättra tillgängligheten i Kalmar kommun.  
 

§ 2 
Val av justerare 
Elsiv Karlsson utsågs att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll.  
 

§ 3 
Fastställande av dagordningen 
Fyra övriga frågor anmäldes: 

• Status NSPH – nationell samling för psykisk hälsa i Kalmar län. 

• En ny idéburen förening är på gång att bildas i länet.  

• Byte av namn på Tillgänglighetsrådet. 

• Friluftsprogrammet 
 

Dagordningen fastställdes. 

 

§ 4 
Presentation av nya medarbetare inom 
kommunledningskontoret 
Angelina Aravena presenterade sig. Hon är vikarierande strateg på halvtid inom 
social hållbarhet till och med den 30 juni. Angelina jobbar halvtid vid kultur- och 
fritidsförvaltningen med bland annat tillgänglighetsfrågor.  
 
Dzenita Abaza nämnde också att två nya chefer har börjat på 
kommunledningskontoret. Charlotte Gustafsson Brynielsson är ny 
hållbarhetschef. Håkan Roupé är chef för den nya enheten för säkerhet och 
trygghet.  
 

§ 5 
Återkoppling från respektive nämnd 
 

Omsorgsnämnden 
Michael Ländin inledde med en beskrivning av nuläget inom äldreomsorgen.  
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Samtliga omsorgstagare på vård-och omsorgsboende som tackat ja till vaccin har 
fått vaccindos nr 2.  
 
Det är få omsorgstagare med bekräftad smitta just nu. Endast en på 
evakueringsboendet och en inom hemtjänsten.  
 
När det gäller det framtida arbetet inom äldreomsorgen nämndes att boendet St 
Kristoffers väg är klart för invigning under våren 2021. Därefter kommer ett 
nytt boende på Karlssons äng att vara klart under april 2022. Ett nytt boende i 
Lindsdal är också på gång.  
 
I övrigt är det stort fokus på välfärdsteknik inom omsorgen. Som exempel 
nämndes digitala signeringslistor, bärbara datorer med direktuppkoppling till 
regionen samt utbildning av specialistsjuksköterskor inom it/välfärdsteknik. Det 
finns ett stort behov av kompetens inom det området.  
 
Avslutningsvis berättade Michael Ländin om kommunens satsning på digital 
hjälp för seniorer. Den som behöver hjälp med till exempel mobilt bank-id, e-
handel och digitala mötestjänster kan kontakta seniorlotsen för att boka tid på 
telefonnummer 0480-45 36 41, vardagar kl. 9-11.  
 
Utbildningen kommer att hållas av gymnasieungdomar på TIC-huset två dagar i 
veckan. Det kommer genomföras på ett smittsäkert sätt med endast en besökare i 
taget. Utbildningen startar den 1 mars.  
 
Barbro Eldhagen framförde ett tack till TIC-husets träffpunktsamordnare Anna-
Lena Rosengren som gör en betydelsefull insats trots att träffpunkten är stängd. 
Hon jobbar nu i stället uppsökande och tar kontakt med de som tidigare besökte 
TIC-huset när det var öppet.  
 
Socialnämnden 
Även inom LSS-verksamheten är vaccinationen i full gång. Av 480 brukare har 
220 blivit vaccinerade. Ingen är smittad just nu men det finns möjlighet att 
använda evakueringsboendet som man har tillsammans med 
omsorgsförvaltningen. 
 
Socialförvaltningen har jobbat intensivt för att kunna hålla de dagliga 
verksamheterna igång.  
 
Förhoppningen är att Kalmar ska delta i Funkisfestivalen 2021 (melodifestival 
för personer inom LSS med intellektuell funktionsnedsättning). 
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Anna Wändesjö ställde en fråga om vilka regler som gäller kring munskydd och 
handsprit. Är personalen på boenden tvungna att använda det? Påminn gärna de 
anställda! Leila Ben Larbi svarade att sådana krav finns, men bra att de påminns 
eftersom det kan glömmas bort.  
 
Samhällsbyggnadsnämnden 
Inget att rapportera om. Nämnden har inte blivit särskilt berörd av pandemin.  
 
Kultur- och fritidsnämnden 
De flesta av verksamheterna har varit stängda en lång period. Fritidsgårdarna 
har ställt om till digitala arrangemang men har nu så smått börja öppna upp som 
fysisk mötesplats också.  
 
Biblioteken är fortfarande stängda men det finns möjlighet att hämta take-away-
lån och färdiga bokkassar för barn i olika åldrar. Dessutom kör bokbussen. 
Kulturskolan har haft digital verksamhet men har börjat öppna upp 
verksamheten under smittsäkra former.  
 
Idrottsanläggningarna har öppnats upp för barn- och ungdomsverksamhet.  
 
Marianne Dahlberg noterade den anmälda övriga frågan om friluftsprogrammet. 
En tillhörande handlingsplan kommer att antas av nämnden inom kort. Därefter 
kanske det kan vara aktuellt att bjuda in Eva-Lena Larsdotter, som tagit fram 
programmet, till Tillgänglighetsrådet? 
 
Servicenämnden 
Johanna Petersson berättade att förvaltningen har tagit fram ett förslag till 
prioriteringar när det gäller arbetet med att göra fler badplatser tillgängliga. 
Badplatserna kommer att rangordnas mellan 1-5 utifrån tillgänglighet. Nämnden 
kommer att ta ställning till förslaget i mars. Det är en långsiktig plan som kommer 
gälla åtminstone fem år framöver.  
 
Dzenita Abaza föreslog att informationen på kalmar.se behöver uppdateras om 
hur tillgängliga badplatserna är.  
 
Magnus Jernetz-Gustavsson tyckte arbetet var angeläget, bad är en viktig del i 
friluftslivet.  
 
Marie Torstensson fick svar på frågan från förra rådsmötet om det är möjligt att 
göra badplatsen vid Tallhagen tillgänglig, då det är Gröndalsskolans närmsta 
badplats.  
Serviceförvaltningen svar: "Vi har sett över vilka badplatser som är lämpligast att 
göra om och tillgänglighetsanpassa. När det gäller Tallhagen kommer vi inte 
kunna tillgänglighetsanpassa på samma sätt och vi anser att det är viktigt att de har 
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en möjlighet att bada, inte bara komma ner till vattnet. Vi kan inte lägga ut en 
ramp i Tallhagen, det kan vi göra vid Jutnabben." 
 
Hanne Deverén poängterade att det är viktigt att hela sträckan ned till vattnet är 
tillgängligt, och även ner i vattnet. Jutnabben ligger inte på gångavstånd från 
Gröndalsskolan.  
 
Dzenita Abaza uppmanade serviceförvaltningen att bjuda in organisationerna till 
dialog om badplatserna och lyssna på deras synpunkter. Samtidigt har 
serviceförvaltning expertis i frågan och vet hur förutsättningarna ser ut.  
 
Informationen lades till handlingarna. 
 

§ 6 
Återkoppling från organisationerna 
 

FUB 
Marie Torstensson hade inget särskilt att återrapportera. Det har varit 
problematiskt att nå ut till medlemmarna digitalt under pandemin.  
 
Autism- och aspergerförbundet 
Barbro Eldhagen tipsade om radioprogrammet Klartext i P1. I ett avsnitt tog man 
upp en ny hemsida där personer med funktionsnedsättning kan lära sig om 
säkerhet på internet. En par representanter från FUB i Kalmar var med i 
programmet.  
 
Neuroförbundet 
Krister Ekström inledde med att tacka för Tillgänglighetspriset som delades ut i 
januari.  
 
Pandemin har inneburit stora förändringar för förbundet. Mycket har ställts in 
men neuropromenaden genomfördes i september genom stadsparken till 
Krusenstiernska trädgården.  
 
Mötestjänsten Zoom har börjat användas för digitala möten. En gemensam 
kalender finns inom förbundet för digitala aktiviteter som zumba, akvarellmålning, 
frågesport och musikunderhållning.  
 
Reumatikerförbundet 
Även Reumatikerförbundet har ställts inför problem under pandemin. Möten har 
hållits per telefon och årsmötet genomfördes via poströstning. Två gånger i 
veckan ordnas promenader på Skälby.  
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Bassängen på sjukhuset används normalt flitigt av medlemmarna men är stängd 
åtminstone till och med mars.   
 
Strokeföreningen 
Ingen vattengympa eftersom rehabbassängen är stängd. Medlemmarna saknar 11-
kaffet i TIC-huset på tisdagarna eftersom träffpunkten är stängd.  
 
Styrelsemöten hålls per telefon och planen är att gå över till Zoom. Riksförbundet 
har beslutat om ändring i stadgarna så årsmötet kan hållas utomhus eller digitalt.  
 
Föreningens viktiga informationsverksamhet till strokedrabbade och anhöriga har 
stannat av. Det är en viktig del i medlemsrekryteringen och man är rädd att 
medlemsantalet kommer minska.  
 
Kommunikationen till medlemmarna sker numera till stor del via fysisk post vilket 
har inneburit högre portokostnader.  
 
Glenn Olsson framförde önskemål om att TIC-huset öppnar igen. Eftersom 
lokalen är stor borde det vara möjligt för ett par besökare i taget att träffas där på 
avstånd, på samma sätt som det är möjligt att sitta fyra per bord vid en restaurang.  
 
Michael Ländin tog med sig synpunkten.  
 
RPT 
Föreningen har ställt in all verksamhet, inklusive det planerade 25-årsjubileet. 
Årsmötet hölls per telefon.  
 
Informationen lades till handlingarna. 

§ 7 
Information om anhörigkonsulentens uppdrag 
Nadja Widéhn från socialförvaltningen berättade om sin roll som 
anhörigkonsulent.  
 
Ansvaret för anhörigstödet är fördelat mellan två förvaltningar. 
Omsorgsförvaltningen ansvarar för anhöriga till personer över 65 år, och 
socialförvaltningen till de under 65 år. Den närstående behöver inte ha en beviljad 
insats hos socialförvaltningen för att den anhöriga ska få stöd.  
 
Stödet beskrevs som ett pussel bestående av flera olika delar: 

• Anhörigkonsulenten  

• Allmänt stöd i den ordinarie verksamheten 

• Grundstöd med ombud i verksamheten 
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• Målgruppsinriktat stöd (barn, missbruk, våld) 
 

De områden inom socialförvaltningen som kan vara aktuella för anhörigstöd är 
funktionsnedsättning, missbruk och beroende samt våld i nära relation. De 
familjemedlemmar som kan få anhörigstöd kan vara barn, föräldrar eller syskon 
(vuxna eller barn).  
 
Anhörigkonsulenten håller i anhöriggrupper och kan även ge enskilt stöd i form 
av samtal, råd och vägledning.  
 
Andra uppdrag i rollen är att omvärldsbevaka och bistå verksamheterna med 
kompetensutveckling och forskningsbaserade verktyg, tips och råd. Extern 
samverkan med regionala och nationella nätverk nämndes också.  
 
I det fortsatta utvecklingsarbetet kring anhörigstödet kommer man bland annat ha 
digitala anhöriggrupper. Informationen på kalmar.se bör också göras om 
utifrån ett anhörigperspektiv. Nadja Widéhn återkommer med ett utkast och tar 
gärna emot synpunkter från Tillgänglighetsrådet. Ungdomsrådet kommer också 
lämna synpunkter utifrån sitt perspektiv.  
 
På nationell nivå förs diskussioner om att ta fram en anhörigstrategi.  
 
Informationen lades till handlingarna. 
 

§ 8 
Information från ungdomsombudet 
Dagordningspunkten ströks på grund av tidsbrist.  
 

§ 9 
Återkoppling från dialog angående kulturkvarterets ute- och 
innemiljö 
Angelina Aravena berättade om de två dialoger som hölls i januari med delar av 
Tillgänglighetsrådet angående det nya kulturkvarteret. Ritningarna hade skickats ut 
i förväg till deltagarna. Projektgruppen uppskattade att så många hade möjlighet 
att delta på kort varsel och var tacksamma för alla synpunkter som kom in.  
 
Angelina berättade att projektgruppen även kommer vilja föra en dialog om 
innehållet i det nya kulturhuset, vilka aktiviteter ska kunna arrangeras där? Det 
kommer vara möjligt att skicka in synpunkter skriftligt också.  
 
Informationen lades till handlingarna. 
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§ 10 
Enkät om ökad delaktighet för personer med 
funktionsnedsättning 

Stina Nordström redovisade resultatet av den enkät som i december skickades till 
representanterna för funktionshinderorganisationer. I enkäten ställdes frågor om: 

• Behovet av utrustning och abonnemang 

• Behovet av mer kunskap och utbildning 

• Orsakerna till svårigheterna och hur man får hjälp i dag 
 
Sammantaget visade svaren att det finns behov av särskild utrustning. Det kan 
handla om stor skärm, fast tangentbord, långsam talsyntes och talfunktion i mobil. 
Samtidigt kan behovet variera från person till person. En del har komplett 
utrustning medan andra har små ekonomiska möjligheter att köpa den utrustning 
man behöver.  
 
De flesta vill gärna ha mer utbildning. Man vill lära sig mer om olika sorters e-
tjänster som kan underlätta vardagen, digitala mötestjänster, specifik utrustning 
för personer med afasi och svaghet i höger hand. Uppgifter om kostnader för 
olika tjänster och utrustningar är också intressant.  
 
Utbildningar vill man gärna få både av en fysisk person med stort tålamod och 
som kan svara på frågor, och via filmer som man kan se i egen takt och repetera. 
Utbildningen föreslås ges hos den egna funktionshinderorganisationen, hos ett 
studieförbund, inom den dagliga verksamheten, på sitt LSS-boende eller via 
Seniornet.    
 
Några exempel på de största problemen/svårigheterna: 

• Svår text, långa meningar, dålig struktur 

• Instruktioner på engelska 

• För snabb talsyntes 

• Koder/lösenord som kräver kombinationer av siffror och bokstäver 

• Svårt att hitta rätt sökord för det man letar efter 
 
De flesta tar i dag hjälp av familj och vänner, eller sin 
funktionshinderorganisation. 
 
Glenn Olsson kompletterade med att det är problematiskt när man ringer till 
bank, sjukvård med flera och alltid tvingas välja vad ärendet handlar om (ange en 
siffra). Den personliga kontakten där man fick framföra sitt ärende till någon som 
lyssnar har försvunnit.  
 



 10 (12) 

Tillgänglighetsrådet 
 
 
 

PROTOKOLL 
 
Sammanträdesdatum 
2021-02-24 

 

 

Krister Ekström poängterade att det finns personer som inte vill lära sig den nya 
tekniken. Därför finns det ett behov av att erbjuda alternativ till det digitala.  
 
Anna Wändesjö berättade att det finns personer med funktionsnedsättning som 
har en god man som betalar räkningarna. Det vore bra om den gode mannen 
kunde visa hur räkningarna betalas, hur stora kostnaderna är med mera. För att 
öka förståelsen för vilka summor det handlar om.   
 
Anna-Britt Wejdsten tyckte det var en mycket bra synpunkt och tog med sig den 
till kommande utbildningar inom Överförmyndarverksamheten.  
 
Jan Hermansson upplyste om att typsnitt i en text kan ha bättre och sämre 
tillgänglighet, och tog kallelsen till dagens möte som exempel. Typsnitt med 
seriffer (klackar) kan uppfattas som lättare att läsa.  
 
Informationen lades till handlingarna. 

§ 11 
Tillgänglighetsrådets arbete och utmaningar under 2021 
Angelina Aravena återkopplade från dialogmötet med funktionshinder-
organisationerna den 9 december. Där hade man enats om två områden som rådet 
bör fokusera på under 2021: 

• Ombilda rådet till ett funktionsrättsråd 

• Information, kommunikation, digital delaktighet 
 

Dzenita Abaza framförde att namnet på rådet bör spegla rådets arbete och det 
som rådet ska fokusera på framöver.  
 
Informationen lades till handlingarna.  
 

§ 12 
Omvärldsperspektiv 
Dzenita Abaza betonade vikten av att ha ett omvärldsperspektiv i rådets arbete 
och se hur andra kommuner jobbar med tillgänglighetsfrågor. Därför bör 
rådet redan till nästa möte bjuda in en representant från en annan kommun som 
kommit långt i sitt arbete, för att dela med sig av hur de jobbar och goda exempel.  
 
Barbro Eldhagen påminde om de träffar som regionen arrangerar för presidierna i 
länets tillgänglighetsråd. Där är Kalmar kommun en förebild för de mindre 
kommunerna. Det är viktigt att de träffarna finns.  
 
Informationen lades till handlingarna.  
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§ 13 
Övriga frågor 

a) Friluftsprogrammet och handlingsplan 
Magnus Jernetz-Gustavsson undrade hur funktionshinderrörelsen 
involverats när kommunens friluftsprogram togs fram.  
 
Dzenita Abaza framförde att det gjordes ett mycket gediget jobb med att 
beakta trygghets- och tillgänglighetsfrågorna på ett systematiskt sätt. Louise 
Weidolf och Ann-Sofie Lagercrantz, strateger inom social hållbarhet, var 
också involverade. Dzenita Abaza föreslog att Eva-Lena Larsdotter bjuds 
in till nästa möte för att presentera programmet och tillhörande 
handlingsplan. Inför mötet skickas dokumenten till rådet.  
 

b) Byte av namn på Tillgänglighetsrådet 
Krister Ekström framförde att frågan tagits upp vid organisationernas 
förmöte. Något slutligt ställningstagande eller förslag finns dock inte ännu. 
Då rådet inte bara arbetar med att förbättra den fysiska tillgängligheten, 
utan har ett bredare perspektiv, bör det avspeglas i namnet. Frågan får 
fortsätta beredas i rådet.  
 

c) Status NSPH – nationell samling för psykisk hälsa i Kalmar län 
Barbro Eldhagen informerade. Tanken är att samla både föreningar och 
enskilda som arbetar med frågor som rör psykiatrin och psykisk hälsa. 
NSPH vill bland annat driva frågor om ökad delaktighet.  
 

d) Ny förening inom idéburen sektor i länet 
Krister Ekström informerade om att en ny förening inom den idéburna 
sektorn är på gång att bildas i länet. Interimsmöte hålls den 3 mars för att 
bilda en interimsstyrelse. Hur ställer sig kommunen till detta?  
 
Dzenita Abaza svarade att kommunen samarbetar med föreningar på olika 
sätt, till exempel via idéburet-offentligt-partnerskap. Krister ombads ta upp 
frågan och lämna mer information på kommande presidiemöte i rådet.  

§ 14 
Information om kommande dialog om Agenda 2030 
Kommunledningskontorets nya hållbarhetschef Charlotte Gustafsson Brynielsson 
presenterade sig. Hon informerade därefter om kommunens pågående arbete med 
att göra en nulägesanalys av kommunens arbete i förhållande till de 17 målen i 
Agenda 2030. Vilka är de stora utmaningarna i Kalmar för att vi ska nå målen?  
 
En viktig del i det arbetet är att föra en dialog med företag, föreningar och 
organisationer. Planen är därför att under våren träffa Tillgänglighetsrådet vid två 



 12 (12) 

Tillgänglighetsrådet 
 
 
 

PROTOKOLL 
 
Sammanträdesdatum 
2021-02-24 

 

 

tillfällen för att dels informera om agendan, dels få in synpunkter på utmaningar 
och förslag till åtgärder.  
 
Barbro Eldhagen tipsade om att den nationella samordnaren för Agenda 2030, 
Gabriel Wikström, är intressant att lyssna på.  
 

§ 15 
Lägesrapport om pågående vaccination mot covid-19 
Kommundirektör Annette Andersson lämnade information utifrån regionens 
aktuella statistik. 
 
Antalet provtagna personer i länet hittills är 32 587 stycken. Av dessa har 2 656 
personer bekräftats positiva för covid-19. Andelen positiva fall bland 
antikroppstester är 18 %.  
 
Kurvan över antalet smittade i länet har gått ner under period men är nu på väg 
upp igen. I januari nåddes en topp i antalet inneliggande patienter (65 stycken). 
Totalt har 648 personer, som är folkbokförda i länet, skrivits ut efter behandling.  
 
Antalet fall/100 000 invånare i länet är 143. Det kan jämföras med motsvarande 
siffra i riket som är 190.  
 
När det gäller vaccinationen har 6,8 % i länet fått sin första dos.  
 
Dzenita Abaza tackade för informationen och uppmanade alla att hålla ut och 
lyssna till rekommendationerna. Det kan bli aktuellt att vid ett kommande möte 
informera om kommunens samlade insatser för att bemöta pandemin.  

§ 16 
Föreläsningar om funktionsnedsättning 
Anna Wändesjö och Joakim Hammar tipsade om de föreläsningar som finns om 
hur det är att leva med en funktionsnedsättning. Projektet heter ”Alla har något 
att berätta” och bedrivs av Funktionsrätt i samarbete med Coompanion. 
Organisationerna uppmanades att sprida informationen och boka föreläsare. Läs 
mer på  
https://minaberattelser.se/ 
 

§ 17 
Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde är den 26 maj 2021.   

 

https://minaberattelser.se/


 
 
 
 
PRESIDIEBEREDNING SERVICENÄMNDEN 
 
Tid onsdagen den 10 mars kl. 8:15 
  
 
Plats  Digitalt via Teams 
 
 Ärende 

 
Föredragande  

 
1 Information från chefer Alla Till nämnden för 

information  
 

2 Information från förvaltningschefen 
 

PA Till nämnden för 
information  
 

3 Budgetuppföljning och prognos efter februari MT 
 

Till nämnden för 
beslut 
 

4 Intern remiss - Strategi för internationellt arbete 
och extern finansiering 
 

MAB Till nämnden för 
beslut 
 

5 Klassificering badplatser 
 

MA Till nämnden för 
beslut 
 

6 Remiss handlingsplan friluftsliv 
 

MA Till nämnden för 
beslut 
 

7 Hyresavtal Påryd 1:107 
 

GS Till nämnden för 
beslut 
 

8 Medborgarförslag om fler grillplatser 
 

KF Till nämnden för 
information  
 

9 Klottersanering / Skadegörelse 
 

MG Till nämnden för 
information  
 

10 Bidrag enskilda vägar 
 

HB 
 

Till nämnden för 
information  
 

11 Uppdrag – enskilda vägar MA Till nämnden för 
information  
 

12 PWC Granskning av lokalförsörjning, missiv 
och revisionsrapporter 

GS Till nämnden för 
information  
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13 Medarbetarenkäten 

 
JD Till nämnden för 

information  
 

14 Systematiskt arbetsmiljöarbete 
 

JD Till nämnden för 
information  
 

15 Övriga frågor 
 

  

    
    

 


